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Redaktor:  

"V Petržalke má vyrásť prvá verejná plaváreň. Samospráva mestskej časti tento zámer 
prezentovala aj verejnosti. Až na pár výnimiek, obyvatelia tento zámer podporili.  

Základný projekt petržalskej plavárne je na svete. Poslanci tejto mestskej časti sa zamerali na 
pozemky vo svojom vlastníctve a napokon uspela lokalita dotyku Jiráskovej a Tupolevovej ulice."  

Vladimír BAJAN, starosta Petržalky:  

"Zostali nám pozemky vo vlastníctve mestskej časti. Treba si uvedomiť, že mestská časť má 
minimum pozemkov vo vlastníctve, väčšina z nich je vo vlastníctve hlavného mesta, súkromníci, 
cirkevníci a tak ďalej."  

Obyvateľ Jiráskovej:  

"Som hrdý aj na to, čo pán BAJAN zatiaľ dokázal, ale touto plavárňou, ak ju dáte sem, tak to nie!"  

Martin MIŠKOV, zástupca starostu Petržalky:  

"My naozaj sa tu snažíme vytvoriť niečo pre nás všetkých. Niečo také, aby to využívalo čo možno 
najviac obyvateľov, čo možno najviac Petržalčanov. Preto hovoríme o bazénoch so zážitkovými 
vecami, s toboganmi, pre mamičky, pre deti."  

Redaktor:  

"A ja len doplním, že v novej petržalskej plavárni bude k dispozícii päťdráhový bazén a denne by 
sa tu malo podľa predpokladov športovo vyžiť okolo 640 návštevníkov."  

 


